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PROTOKÓŁ Nr  XLVIII/2017 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 23 listopada 2017 r. 

 
 

Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 12 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     3 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                 1000 

Radni obecni na sesji: 
 

1.   Bartosz Borkowski 
2.  Władysław Czerwiński 
3.   Jacek Ciapała 
4. Sebastian Gaik 
5. Grzegorz Królik 
6. Ireneusz Kuczyński 
7. Jan Ratajczyk 
8.  Adam Stobiecki 
9. Sławomir Szczur 
10.  Konstanty Ruciński 
11. Włodzimierz Warmus 
12. Paweł Wąs 

Radni nieobecni na sesji: 
  

1. Michał Gaczkowski 
2. Rafał Fogiel 
3. Mirosław Włóka 

 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 
1. Burmistrz Sulejowa                                                       Wojciech Ostrowski 
2. Skarbnik Gminy                                                             Michał Kieszkowski 
3. Dyrektor BOJO                                                              Bartłomiej Pacan 
4. Kierownik Referatu OR                                                 Ilona Zawisza 
5. Kierownik Referatu GR                                                 Elżbieta Purgał – Gębalska 
6. Radca Prawny                                                                Piotr Organka 
7. Kierownik Referatu RO                                                 Katarzyna Cieślik 
8. Kierownik Referatu PO                                                 Katarzyna Wieczorek 
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Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Otwarcia XLVIII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Radnych Rady Powiatu, 
sołtysów, kierowników, Burmistrza Sulejowa oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach 
sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 

Punkt 2 
 

Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad.                                                        

 
Zmianę do porządku obrad wniósł Burmistrz Pan Wojciech Ostrowski. Wnioskował                                    
o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał w sprawie: 

 
a) powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 
b) przeprowadzenia zabiegów leczniczo – pielęgnacyjnych drzew będących 

pomnikami przyrody. 

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany do porządku obrad sesji:                                                                              

 
a) projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników, 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
 
za                             12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
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b) projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów leczniczo – 
pielęgnacyjnych drzew będących pomnikami przyrody. 

 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
 
za                             12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami.  
4. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Sulejów za rok szkolny 

2016/2017.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2017 – 2025. 
6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.    
7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Programu Współpracy Gminy Sulejów                               

z Organizacjami Pozarządowymi w 2018 r.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Sulejowa. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów leczniczo – pielęgnacyjnych 

drzew będących pomnikami przyrody. 
12. Interpelacje radnych - odpowiedzi.    
13.  Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
14. Zakończenie obrad. 

 
 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 
 

P u n k t 3 

 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami.  
 
Informację o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami przedstawili kierownicy referatów  Urzędu Miejskiego w Sulejowie.  
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Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski poinformował, że Kierownik Referatu IGP 
Pan Jarosław Miller nie uczestniczy w obradach sesji, ponieważ przeprowadzana jest kontrola  
przez służby Wojewody Łódzkiego w sprawie sali gimnastycznej w Witowie.  
W dniu 11 grudnia 2017 r. odbędzie się uroczysty odbiór tej sali.  
 
Informację o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami z Referatu IGP otrzymali radni w formie pisemnej.  
 
 
Informacje o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami przedstawili: 
 
Kierownik Referatu GR                   Pani Elżbieta Purgał – Gębalska 
Kierownik Referatu PO                   Pani Katarzyna Wieczorek                     
Kierownik Referatu RO                   Pani Katarzyna Cieślik                                                                           
Kierownik Referatu PS                    Pan Sławomir Rybak                   
Kierownik Referatu OR                   Pani Ilona Zawisza                    
 
 

P u n k t  4 
 

Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Sulejów za rok szkolny 
2016/2017. 

 
 

Informację o realizacji zadań oświatowych w Gminie Sulejów za rok szkolny 2016/2017 
przedstawił Dyrektor BOJO Pan Bartłomiej Pacan.  
 
Radni przyjęli przedstawioną informację.  

P u n k t  5 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025. 

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski.  
  
 Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                     

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                           12 

przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVIII/399/2017 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025. 
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Punkt 6 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.    
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
                  
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                           12 

przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0 
 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVIII/400/2017 w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2017 r.    
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
       Wnosił, żeby uchwały budżetowe były bardziej czytelne – większa czcionka.   
 

Punkt 7 
 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 
podatku rolnego. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Wieczorek Kierownik Referatu Podatków                                   
i Opłat.                                                                                                                                                                   

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                             
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                      

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                           12 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVIII/401/2017 w sprawie obniżenia 
ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 
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Punkt 8 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Programu Współpracy Gminy Sulejów                               
z Organizacjami Pozarządowymi w 2018 r. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu  
Pan Sławomir Rybak.      
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 
  głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
 
 

za                            12 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVIII/402/2017 w sprawie wprowadzenia 
Programu Współpracy Gminy Sulejów z Organizacjami Pozarządowymi w 2018 r 

 

Punkt 9 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Sulejowa.      

             

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Konstanty Ruciński.                                                                                                                            

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                         
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                          

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                             9 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      3 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVI/403/2017 w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Burmistrza Sulejowa.     
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Punkt 10 
 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona  
Zawisza.  
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                          

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                            12 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVIII /404/2017 w sprawie powołania 
zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

 

Punkt 11 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów leczniczo – pielęgnacyjnych 
drzew będących pomnikami przyrody. 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska  
Pani Katarzyna Cieślik. 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                          

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                            12 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVI /405/2017 w sprawie 
przeprowadzenia zabiegów leczniczo – pielęgnacyjnych drzew będących pomnikami 
przyrody. 

 



8 
 

Punkt 12 
 

Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
 

Interpelacji radni nie złożyli.  
 

Punkt 13 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 
 
Radny Rady Powiatu 
Tomasz Michalczyk 
       Wnosił o uaktualnienie tablicy przy pomniku na Placu Straży w Sulejowie. 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
        Podziękował za naprawę drogi powiatowej Sulejów - Biała. 
        Wnosił o położenie nakładki asfaltowej na drodze Biała – Sulejów oraz wycięcie  
        gałęzi drzew wzdłuż pasa drogowego.  
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
       Wnioskował o dokończenie budowy chodnika na ul. Klasztornej w Sulejowie – 100 m.  
 
Radny 
Władysław Czerwiński  
        Wnosił o wykonanie odcinka drogi od miejscowości Witów do cmentarza – w 2018 r.  
 
Radny 
Sławomir Szczur 
        Podziękował za wykonanie drogi Przygłów – Koło.  
 
Sołtys 
Aleksandra Rycerz - Korek 

      Poinformowała, że przez Łazy Dabrowa przebiega droga powiatowa o której nikt nie  
      pamięta. Prosiła o naprawę tej drogi.  
 

Radny 
Ireneusz Kuczyński 
      Zapytał, jakie działania podjęli radni Rady Powiatu, aby rozszerzyć zakres usług                                  
      w Przychodni Zdrowia w Sulejowie oraz w sprawie jej modernizacji.  
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Radny 
Włodzimierz Warmus 
       Poruszył sprawy: 
       - odwodnienie drogi powiatowej w Kłudzicach, 
       - budowę chodnika w Kłudzicach, 
       - budowę chodnika w miejscowości Podkałek, 
       - budowę drogi Kałek – Kłudzice. 
 
Radny Rady Powiatu 
Tomasz Michalczyk 
      Wyjaśnił, że wykonanie modernizacji Przychodni Zdrowia w Sulejowie i Ośrodka Zdrowia   
       w Przygłowie leży w gestii Burmistrza Sulejowa. 
       Poinformował, że na każdej sesji Rady Powiatu porusza sprawy rozszerzenia usług  
       w placówkach służby zdrowia. Między innymi wróciła opieka stomatologiczna.  

 
Radny 
Władysław Czerwiński  
       Poinformował, że złożył do Burmistrza pismo w sprawie drogi w miejscowości  
       Łazy Dąbrowa.  
 
Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
       Poinformował, że w 2017 r. wyremontowano 30 km dróg na terenie Gminy Sulejów.  
       Jeżeli chodzi o drogę Kałek – Kłudzice to obecnie trwa proces przekazywania gruntów.  
       Sprawa dokończenia budowy chodnika na ul. Klasztornej jest bardzo ważna i mamy ją  
       na uwadze.  
 
 
Radny Rady Powiatu 
Mariusz Stobiecki 
        Poinformował, że przekaże sprawę naprawy drogi i przycinki drzew na drodze                             
        Biała – Sulejów oraz drogi w miejscowości Łazy Dabrowa.  
        Odwodnienie drogi w miejscowości Kłudzice zostanie zrealizowane.  

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
       Poinformował, że starania o budowę chodnika na ul. Klasztornej w Sulejowie  
       trwają 5 lat.  
          
Sołtys 
Arkadiusz Brzeziński 
     Poinformował, ze należy dokonać wycinki drzew w miejscowości Koło.  
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Radny 
Grzegorz Królik 
     Poinformował, że budowa ul. Taraszczyńskiej znajduje się na 12 pozycji wykazu 
     przyznania środków zewnętrznych.  
     Zaproponował, żeby napisać odwołanie do Wojewody Łódzkiego i być może  
     z jego rezerwy ta ulica będzie wykonana. 
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
      Stwierdził, że musimy rozróżnić rodzaje dróg – drogi powiatowe i drogi gminne.  
      Jeżeli jest możliwość połączenia dwóch miejscowości położonych na terenie naszej gminy  
      to powinniśmy to zadanie współfinansować.  
      Jednak nie każda droga wymaga współfinansowania.  

 
 

Radny 
Paweł Wąs 
     Podziękował Panu Burmistrzowi za przychylność przy przygotowywaniu projektu  
     budżetu na 2018 r. Zawarte propozycje są bardzo korzystne dla mieszkańców Poniatowa                          
     i Uszczyna.  
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
      Poinformował, ze słuchał w radio wypowiedzi Pana Burmistrza i padła tam deklaracja  
      budowy ulicy Dobra Woda w Sulejowie w 2018 r.  
      Zapytał, czy został rozstrzygnięty III przetarg na „Akcje Zima”.  
 
 
 Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
      Wyjaśnił, że budowa ul. Dobra Woda przeciąga się z uwagi na przekazywanie gruntów 
       przez mieszkańców. Mieszkańcy ul. Dobra Woda chcą, aby te grunty zostały wykupione  
       od nich, a nie przekazane bezpłatnie pod budowę drogi.  
       Obecnie zaproponowaliśmy, żeby mieszkańcy wydzierżawili grunty na 10 lat. Jeżeli  
       wyrażą zgodę to realizacja nastąpi w 2018 r.   
 
       Sprawa „Akcji Zima” nie wygląda dobrze. Zgłosił się tylko jeden wykonawca.  
       Zaproponowana kwota była bardzo wygórowana. 
       Podjęto decyzje, że zadanie to będzie realizowane przez Miejski Zarząd Komunalny  
       w Sulejowie.  
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Radny 
Ireneusz Kuczyński 
       Zapytał, kiedy zostanie utwardzony teren pod przystankiem autobusowym na                                     
       ul. Klasztornej w Sulejowie. 
       Zaproponował rozważenie możliwości współfinansowania budowy chodnika  
       na ul. Klasztornej.  
 
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 

    Wnioskował o wykonanie: 
- ogrodzenie boiska sportowego w miejscowości Podkałek,  
- chodnika lub poszerzenie drogi poprzez ścieżkę pieszo – rowerową w miejscowości  
  Podkałek, 
- założenie 4 lamp oświetlenia ulicznego od Nr 12 w kierunku miejscowości Podkałek. 
  Słupy zostały zakupione z funduszu sołeckiego, 
- ustawienie 1 słupa oświetlenia ulicznego w pobliżu przystanku autobusowego w Korytnicy.  
- chodnika w miejscowości Kłudzice od drogi powiatowej w kierunku rzeki.  
 
 
Radny 
Konstanty Ruciński 

       Podziękował za budowę ul. Podwłodzimierzów w Sulejowie.  
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
      Zapytał, kiedy zostanie dowieziony piasek na potrzeby „Akcji Zima”. 
  
      
Radny 
Grzegorz Królik 
       Zaproponowana kwota za odśnieżanie jest bardzo wygórowana. Może wykonanie tego  
       zadania powierzyć jednostkom OSP lub jednostkom wojskowym w Tomaszowie 
       Mazowieckim. 
 
 
Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
       Stwierdził, że gmina dołoży do budowy chodnika na ul. Klasztornej.  
       Poinformował, że budowę chodnika na ul. Lipowej w Poniatowe finansuje gmina, a powiat  
       opracowuje dokumentację. 
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Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
        Wystąpił do radnych, żeby opracowali kryteria budowy oświetlenia ulicznego na terenie  
        naszej gminy oraz harmonogram ich realizacji.  
        Poinformował, że takie miejscowości jak Podkałek i Zalesice mają pierwszeństwo  
        w sprawie budowy boisk sportowych. Stowarzyszenie Dolina Pilicy ma nam przekazać  
        środki finansowe na realizacje takich zadań. Z programu OSA możemy także pozyskać  
        środki finansowe na budowę boisk sportowych, placów zabaw, siłowni.  
         
         
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
        Poinformował, że jest zapytanie cenowe i utwardzenie przystanku autobusowego na                              
        ul. Targowej zostanie wykonane jeszcze w 2017 r.  
 
 

 
Punkt 14 

 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XLVIII sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 23 listopada 2017 r.                              
o godzinie 1210.                       
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